
Zápis z jednání Kontrolního výboru ZMČ Praha 22 č. 17 

konaného dne 27.01.2025 
 

Místo konání zasedací místnost č. 113, 1. patro radnice 

Zahájení jednání  17:00 

Ukončení Zasedání 18.25 

Přítomní členové Ing. Jana Veselá, členka  
Mgr. Jana Chladná, členka  
Petr Procházka, člen   
Ondřej Kallasch, člen 
Irena Röslerová, tajemnice KV 

Omluven Mgr. Zuzana Straková, předsedkyně 

Hosté  Jana Kabilová 

  

  

  

 

Program 

1 Zahájení, schválení programu 
2 Kontrola a projednání nesplněných usnesení ZMČ   
3 Kontrola plnění usnesení 16. KV a projednání výsledku 

zjištění 
4 Kontrola plnění usnesení RMČ č. 28 – č. 31/2024 
5 Různé 
  

 

  



Zahájení, schválení programu 
Jednání zahájil Ondřej Kallasch přivítáním členů, byl pověřený předsedkyní KV. Po úvodním 
slovu zahájil schválení programu. Je přítomna nadpoloviční většina členů KV a tím je 
usnášení schopný. Ondřej Kallasch navrhl ověřovatelem zápisu Petra Procházku. 
 
Hlasování o ověřovateli zápisu:  
 
PRO:  4   PROTI:   0    ZDRŽEL SE:  0 
 

Ověřovatelem zápisu byl zvolen Petr Procházka. 

 

Návrh programu: 

1. Zahájení, schválení programu  

2. Kontrola a projednání nesplněných usnesení ZMČ   

3. Kontrola plnění usnesení 16. KV a projednání výsledku zjištění 

4. Kontrola plnění usnesení RMČ č. 28 – č. 31/2024 

5. Různé 

 

Hlasování o programu:  
 
PRO:  4  PROTI:   0    ZDRŽEL SE:  0 
 

Kontrola a projednání nesplněných usnesení ZMČ 
KV provedl kontrolu usnesení po termínu dle Usnesení.cz.   

USNESENÍ: 

KV bere informaci na vědomí  a prověří aktuální stav s Ing. Wetterem - trvá 



 

Kontrola plnění usnesení 17. KV a projednání výsledku 
zjištění 
Rada č. 25 bod č. 19 – vysoutěžená nejnižší cena, která je výrazně nižší než všechny 
ostatní nabídky.  

USNESENÍ: 

KV žádá o informaci, zda bylo při výběru zvažováno, zda se nejedná o nepřiměřeně 
nízkou cenu. 

Hlasování: PRO:  3   PROTI:   1    ZDRŽEL SE:  0 

Vyjádření MČ ze dne 27.01.2025 

Při posouzení nabídek nebyla zvažována nepřiměřeně nízká cena nabídky, protože ceník 
z nabídky odpovídal dosavadnímu ceníku poskytovaných služeb. 

KV bere informaci na vědomí 
Hlasování: PRO:  4   PROTI:   0    ZDRŽEL SE:  0 

Kontrola plnění usnesení RMČ č. 28 – č. 31/2024 
Rada č. 28 - bod č.19 - zakázku na interiér PD Pitkovice má dělat nikoliv administrátor ale 
právník ORS. Jindy VZ dělá externí administrátor - proč teď jinak? A co s odpovědností, 
právník je jen zaměstnanec 

USNESENÍ: 

KV požaduje informaci viz výše. 

Hlasování: PRO:  3   PROTI:   0    ZDRŽEL SE:  1 

 
RMČ č. 30 bod č. 7  - projekt na lávku před potok u ZŠ Jandusů - předpokládaná cena 600 
tisíc 

USNESENÍ: 

KV požaduje zaslání záměru a rozsahu veřejné zakázky vzhledem k ceně 4,2 miliónů 
Kč  

Hlasování: PRO:  2   PROTI:   0    ZDRŽEL SE:  2 



 

Různé 
Cyklostezka v Hájku - na komisi ŽP bylo řečeno, že se čeká na pojišťovnu, znamená to 
tedy že se nedá reklamovat a proč?  

USNESENÍ: 

KV požaduje informaci v jakém stavu je reklamace cyklostezky v Hájku ať už od 
realizátorské firmy nebo projekčních prací 

Hlasování: PRO:  4   PROTI:   0    ZDRŽEL SE:  0 

 

Výstavba Jurty 

USNESENÍ: 

KV požaduje informaci, v jakém stavu se nachází výstavba Jurty, či jaký záměr má MČ 
s pořízenou Jurtou  

Hlasování: PRO:  4   PROTI:   0    ZDRŽEL SE:  0 

 

Kontrolnímu výboru byla předložena informace „Vyrozumění o nedoplatku“ k pokutě  
od ÚOHS v hodnotě 160 000 Kč.  

USNESENÍ: 

I. Došlo již k uhrazení této pokuty ?  
II. Bylo uvažováno o odvolání ? 
III. Jaká budou přijatá opatření, aby se podobné pokutě předcházelo?  
IV. Projednávala danou pokutu RMČ ? 
V. KV požaduje informace k dané zakázce, za kterou byla uložena výše 

uvedená pokuta  
VI. Proč došlo k prodlení s uhrazením výše uvedené pokuty 
VII. Kdo je zodpovědný za pochybení, které vedly k uložení pokuty 

 

Hlasování: PRO:  3   PROTI:   0    ZDRŽEL SE:  1 

 

 



Pan Kallasch poděkoval všem přítomným za účast a v 18.25  hodin ukončil zasedání 
kontrolního výboru.  

 

 

Zápis vyhotovila Irena Röslerová 

Zápis ověřil Petr Procházka 

Zápis schválil Ondřej Kallasch 

 

 

Další jednání kontrolního výboru se bude konat 24.02 2025 od 17.00 hodin 


